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Theright of citizensto access information as a basics for
activating the principle of participation: the case of the

communal people'sassemblies
Summary:

The right of access to information is considered as a foundation that serves to
activate the principle of the participation of citizens in the management of their local
affairs at the level of communal people's assemblies. To this end, the present research
aims to shed light on the process of realization of the right of access to information in
national law, and the limits that can hinder its implementation in the context of the
application of the approach to participatory democracy at the level of communal
people's assemblies.

Keywords:
Right to information, access to information, excerpts of proceedings, publication and
notification, public consultation.

L edroit des citoyensd'accéder al'information comme
fondement d’activation du principe de participation : le casde
I'APC

Résumé:

Le droit d'acces a l'information est considéré comme un fondement qui sert a
activer le principe de la participation des citoyens dans la gestion de leurs affaires
locales au niveau des assemblées populaires communales. A cet effet, la présente
recherche vise a faire la lumiere sur le processus de concrétisation du droit d'acces a
I'information en droit national, et les limites qui peuvent entraver sa mise en ceuvre
dans le cadre de l'application de I'approche de la démocratie participative au niveau
des APC.

Motsclés:
Droit a l'information, acces a l'information, extraits de délibérations, publication et
notification, consultation publique.
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